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Gemeente & OCMW Zoersel 

Administratief centrum 

Handelslei 167, 2980 Zoersel 

03 2980 737 

jeugd@zoersel.be 

www.zoersel.be 

Verslag jeugdraad 24 mei 2025 

 

Aanwezig Anaël Clement (jeugddienst), Lander Van Steen (schepen), Arne Lauryssen 

(Chirojongens Sint-Antonius), Lars Lauryssen (Chirojongens Sint-Antonius), 

Ward Mous  (KLJ Zoersel), Kobe Verreck (Scouts Zoersel), Héline Jochums 

(Scouts Zoersel), Thomas Cop (JNM Voorkempen), Sien Van Aken (Chiro Waks 

Zoersel), Renee De Gent (Chiro Waks Zoersel), Yeltser Verheyen 

(Chirojongens Sint-Antonius), Senne Vangenechten (KLJ Halle), Benjamin 

Vandersmissen (KLJ Halle), Wout Riket (JH De Non), Rune Sleeuwaert (KLJ 

Halle) 

 

1. Rondje: Voorstellingsrondje + wat is er gaande in jouw vereniging? 

 

2. Goedkeuring vorig verslag 

 

Verslag wordt goedgekeurd. 

 

3. Evenementenspeerpuntacties 

 

Een evenementenspeerpuntactie is een uniek en groot evenement dat één keer per jaar georganiseerd 

wordt door een erkende Zoerselse jeugd-, sport- of socioculturele vereniging. Bij een 

evenementenspeerpuntactie heeft jouw vereniging recht op enkele voordelen. 

 

Link voor meer informatie: evenementenspeerpuntactie | gemeente & ocmw Zoersel 

 

3.1 Aanvragen  

 

Erkenningsaanvragen van enkele speerpuntacties: 

 

- KLJ Zoersel: KLJ Feesten 2025 van 05-09-2025 tot en met 07-09-2025 

- KLJ Halle: Sportfeesten op 03-08-2025 

- Chiro Waks: Waksbar op 3 en 4-10-2025 

- Chiro jongen SA: Sint-Antoberfest op 18-10-2025 

 

De jeugdraad geeft een positief advies. 

 

 

 

Voor de aanvraag van evenementenspeerpuntacties kan je terecht op de website van de 

gemeente Zoersel. 

 

 

Oproep aan de verenigingen: zorg ervoor dat dit zo snel mogelijk in orde komt. 

 

 

 

https://www.zoersel.be/vrije-tijd/organiseren-en-reserveren/enkel-voor-erkende-verenigingen/evenementenspeerpuntactie
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4. Terugkoppeling vorige jeugdraad 

 

Het inzaaien van de Bremberg in Halle wordt uitgesteld naar 1 oktober 2025. Als er iets verandert, 

worden de jeugdverenigingen zeker op de hoogte gebracht. 

5. Op welke manier willen jullie betrokken worden bij het meerjarenplan? 

De jeugdraad is een adviesraad en een stem voor Zoerselse kinderen en jongeren. Hoe willen we 

inspraak krijgen in het meerjarenplan? Wat zijn onze noden? 

Idee: Brunch op zaterdag- of zondagochtend vanuit de jeugdraad om de jeugdverenigingen en schepen 

samen te krijgen. Hen de mogelijkheid bieden om in gesprek te gaan. 

Via denkmee.zoersel.be kan je alvast een bevraging invullen (tot en met 1 juni). Op 16 juni 2025 

organiseert men een participatiemoment in de Kapel. Iedereen mag hier aan deelnemen! Zeker welkom! 

Algemene nood: extra materiaal via uitleendienst. 

6. EPC infoavond 

Ben je een (jeugd)vereniging met een eigen lokaal? Dan is het belangrijk te weten dat er een verplichting 

komt rond het EPC. De gemeente organiseert hierover een infoavond op dinsdag 27 mei 2025 om 19:00 

uur in de Kapel aan het gemeentehuis. 

Jeugdverenigingen vragen om een PowerPointpresentatie en/of een samenvatting van de infoavond 

door te sturen. 

7. Kampvervoer en kampvervoersubsidies 

Aanvragen kampvervoer waren tot 15 maart 2025. Er werd een aanvraag ingediend door: 

- Kris Kras Akabe 

- Scouts Halle 

- KLJ Halle  

- Scouts Zoersel 

- KLJ Zoersel 

- Chiromeisjes Sint-Antonius 

- Chirojongens Sint-Antonius 

 

Planning kan je bekomen bij Anaël. De jeugdverenigingen moeten zelf aanwezig zijn tijdens 

kampvervoer! 

 

Als je zelf kampvervoer hebt geregeld, vraag dan voor 15 juni 2025 de kampvervoersubsidie aan via 

het webformulier. Voor 15 september 2025 mail je de factuur – met vermelding van het aantal 

kilometers, kostprijs en de vermelding vervoer kampmateriaal – naar de jeugddienst. Je mag de 

bewijzen ook afgeven aan Anaël (jeugdconsulent).  

 

Er werd alvast één kampvervoersubsidie aangevraagd door Chiro Waks. 

 

8. Wat willen jullie van de jeugdraad? 

  

Hoe zien we de jeugdraad van de toekomst? Wat willen de jongeren? 

Er zijn geen grote veranderingen nodig. De zaterdagochtend behouden we, maar qua locatie willen we 

graag afwisselen tussen de drie deelgemeenten. 
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Extra suggestie: meer keuze in drank, zoals cola zero. 

 

9. Wat vinden jullie van een kindergemeenteraad? 

 

Niet nuttig, het blijft een beperkte groep. Alternatief voorstel: een ideeënbox op scholen plaatsen. Zo 

krijgt elk kind de kans om zich te laten horen en ideeën in te sturen. Eventueel kunnen jullie ook naar 

de scholen gaan en rechtstreeks in gesprek gaan met de kinderen. 

 

10. Jaaragenda 2025-2026 

 

- Zaterdag 4 oktober 2025 om 10:00 uur de eerste jeugdraad (met een ontbijtje?) 

- Zaterdag 8 november 2025 om 16:00 uur jeugdraad met aansluitend BBQ en Oude Beesten 

Nieuwe Mensen 

- Zaterdag 14 februari 2025 om 10:00 uur jeugdraad in het gemeentehuis  

- Zaterdag 21 maart 2025 om 10:00 uur jeugdraad in het gemeentehuis 

- Zaterdag 25 april 2025 om 10:00 uur vormingsdag 

- Zaterdag 16 mei 2025 om 10:00 uur laatste jeugdraad 

 

11. Jeugdwelzijn 

 

Anaël wil peilen naar jullie kennis over het aanbod van jeugdwelzijn in onze gemeente en het 

jeugdwelzijn in onze gemeente verbeteren. Daarom werken we samen met de buurtgemeenten en hun 

jeugdconsulenten. Om onze kennis te vergroten, willen we enkele vragen stellen: 

 

Wat is voor jullie (jongeren)welzijn? 

 

Welzijn betekent voor ons kunnen ontspannen. We merken dat dit moeilijker wordt. Er zijn veel minder 

tentfeestjes dan vroeger en weinig mogelijkheden om ons te amuseren. Alles wordt ook erg duur. 

 

Wat vinden jullie een fijne plek om samen te komen? 

 

Een jeugdhuis, onze jeugdvereniging, een café in Zoersel (Surcele) en Malle (Den Brink). JH Zoezel 

doet het ook goed.  

 

We zouden niet investeren in extra picknicktafels of pleinen, dit kan vandalisme aantrekken. Als er toch 

iets buiten moet komen, dan liefst overdekt en ver van buurtbewoners. De huidige plekken zijn vaak nat 

bij regen, koud in de winter, snel donker 's avonds, of er komen klachten van omwonenden. Voetballen 

is vaak moeilijk. 

 

Met onze werkgroep over jeugdwelzijn in onze gemeenten, willen we soms jongeren bevragen. Dit kan 

digitaal of in real life. Heeft er iemand interesse hierin? Mogen we iemand contacteren indien we vragen 

hebben en een mening willen van onze jeugd? Iedereen vindt het oké om digitaal bevraagd te worden. 

Volgend schooljaar een WhatsApp-groepje van de jeugdraad? 

 

12. Samen studeren 

 

We organiseren opnieuw Samen studeren tijdens de maanden mei – juni 2025 in de bibliotheek van 

Zoersel en het administratief centrum in Sint-Antonius. Samen studeren start op 26 mei 2025 en eindigt 

op 27 juni 2025. 
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In de bibliotheek zijn de zalen ‘dorpszicht 1’ en ‘dorpszicht 2’, met elks tien zitplaatsen gereserveerd. Dit 

dagelijks van 09:00 uur tot 19:00 uur. In het administratief centrum is het lokaal één.3, met acht 

zitplaatsen, gereserveerd. Dit dagelijks van 08:30 uur tot 19:00 uur. Via de gemeentelijke webshop kan 

je een plekje reserveren. In de bibliotheek van Halle kan je terecht tijdens de openingsuren. Hiervoor 

hoef je geen plekje te reserveren. 

 

We organiseren ook Samen studeren in de maanden augustus – september. Meer informatie volgt later.  

  

13. Varia 

 

Chirojongens Sint-Antonius: de belijning van ons basketbalveld is weg. Zou de technische dienst kunnen 

helpen om dit te hertekenen? 

 

GSM jeugdconsulent: 0477/93.07.85 

 

Chiro Waks: De technische dienst rijdt ons gras af op het kermisplein. Zijn zij in de mogelijkheid om 

onze haag te snoeien? 

 

Algemene vraag: Kan de goal aan de Bremberg in Halle tijdelijk teruggeplaatst worden? 

 

KLJ Halle: We willen graag de burgemeester en schepenen uitnodigen op onze sportfeesten om de 

gemeente te vertegenwoordigen en een woordje te zeggen. 

 

Scouts Zoersel: We hebben problemen met sluikstorten in ons bos. Dit gebeurt vermoedelijk door onze 

buren (woning OCMW). Kan de technische dienst nog eens ophalen? Scouts Zoersel dient zelf een 

klacht in bij de politie. De technische dienst ging ook onze haag snoeien, maar vermoedelijk zijn ze dit 

vergeten.  

 

Staan er nog tafels in het Zonneputteke?  

 

Algemene vraag: herashekken! Kunnen er extra herashekken worden aangekocht en beschikbaar 

gesteld via de uitleendienst? We hebben ze dringend nodig. 

 

We reserveren materiaal een jaar op voorhand voor evenementen, maar toch is veel al niet meer 

beschikbaar. Ondertussen merken we dat andere verenigingen – die veel later aanvragen – het 

materiaal wel krijgen. Is het niet eerst is eerst? Dit is niet eerlijk. We doen ons best om tijdig te plannen, 

maar het materiaal van de gemeente is voor ons echt noodzakelijk voor de haalbaarheid van onze 

evenementen. 

 

14. Geplande evenementen door de verenigingen 

 

Vereniging Datum Activiteit 

JH Zoezel 5 juli 2025 dagdisco 

KLJ Halle 27 juli 2025 Beachparty Halle Tropicale 

Jeugdhuis De Non 2 augustus 2025 Festihalle 2025 

KLJ Halle 2 augustus 2025 sportfeesten 

Scouts Zoersel 9 augustus 2025 Nacht van de Longman 
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KLJ Zoersel 5 tot 7 september 2025 KLJ Feesten 

Chiro Waks 3 en 4 oktober 2025 Waksbar 

Chirojongens Sint-Antonius 18 oktober 2025 Sint-Antoberfest 

 

15. Volgende vergadering 

 

Zaterdag 4 oktober 2025 om 10:00 uur: jeugdraad met ontbijt 

Zaterdag 8 november 2025 om 16:00 uur: jeugdraad – BBQ – Oude Beesten Nieuwe Mensen 


